
FMCK Borås  
Protokoll styrelsemöte  

2019-06-11 
 

 

1. Mötets öppnande   
- Ordförande öppnade mötet   
 

2. Föregående mötesprotokoll  
- Föregående mötesprotokoll godkändes  
 

3. Åtgärdslista  
-  
 

4. Borås motorallians  
- Möte med jägarna har hållits 11/6  
  

5. Aktiviteter och kommunala, statliga bidrag  
- Fram till maj har kartingen lämnat in aktivitetslistor, listor från crossen är på väg.  

 
6. Rapportering  

a) Motocross  
- Har arrangerat VGC samt VGC barn  
- Rapporterar att det varit mycket svårt att få tag i funktionärer. 
  
b) Enduro  
- God aktivitet på banan 
 
c) Trial  
- Har haft låg aktivitet under våren 
 
d) Ordonnans 
 - Kommer fortfarande inte åt sin lokal då den är belagd med nyttjandeförbud p.g.a. brister i 
brandsäkerheten.  
 
e) Supermoto  
-  Har fått 15 nya medlemmar 
 
f) Cross-kart 
- Inget att rapportera.  
 
 
g) Karting  
 - Har tävling till helgen, x30KCV  
- 70st har provat på karting! 
 



7. Ekonomi/redovisning  
-  +13 000SEK  
 

8. Miljö   
- Det är stängt till miljöstationen  

 
9. Utbildning 

- Tony: Utbildning fr.o.m juni då FMCK byter medlemsregister till MyClub. Sektionsansvariga 
ska maila Tony för att få access till MyClub.  
- Tillfälle för slutgiltig tävlingsledarutbildning önskas    
 

10. Hemsida  
- Påminnelse om att det ör viktigt att uppdatera i kalendern!  
 

11. Reklam & sponsring  
- Conny & Hence ska träffa en person som är intresserad av att ta ansvar för detta.    
 

12. Övrigt  
- Möte om årets bidrag ska hållas – kommunen (statliga bidrag).  
- Medlemsantal: 428 medlemmar 

+99 nya under 2019 
 

13. Nästa möte 
Tisdag 13 Augusti 
 

14. Mötet avslutas   
- Ordförande förklarar mötet avslutat.  

 

  


